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Protokół Nr 2/2025 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

z dnia 27 stycznia 2025r. 

 

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Bieżuniu, 

ul. Warszawska 2. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Karpiński Przewodniczący Komisji Rolnictwa, 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Karpiński o godz. 12:38 otworzył posiedzenie Komisji. 

Przywitał zaproszonych gości i członków Komisji. 

Spoza Komisji w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Andrzej Sztybor – Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń, 

2. Pan Adam Witkowski – Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby 

Rolniczej, 

3. Pan Ryszard Łubiński – przedstawiciel Gminnej Spółki Wodnej w Bieżuniu, 

4. Pan Ryszard Gadomski – radny Rady Miejskiej w Bieżuniu.  

 

Przewodniczący Komisji po powitaniu członków Komisji oświadczyła, iż zgodnie z listą 

obecności uczestniczy 5 członków Komisji – co wobec składu Komisji w liczbie 6 – stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  Nieobecna p. Iwona Dymek. 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Sprawa budowy magazynu płodów rolnych oraz pasz pochodzenia zwierzęcego 

w miejscowości Kocewo. 

 Możliwości odwołania od decyzji Starostwa Powiatowego w Żurominie. 

 Opinia Powiatowej Inspekcji Weterynarii w Żurominie w sprawie przenoszenia 

chorób wraz z transportem padłych zwierząt do magazynu zlokalizowanego 

w Kocewie.  

3. Zwalczanie wirusa zjadliwej grypy ptaków na terenie gminy.  

 Informacja na temat ilości zutylizowanych zwierząt w ognisku oraz gospodarstwach 

kontaktowych (strefa zagrożona). 

 Ochrona produkcji przed wirusem zjadliwej grypy ptaków.  

4. Bioasekuracja, zwalczanie i zapobieganie chorobom zakaźnym bydła, drobiu i trzody 

chlewnej. 

5. Przedstawienie możliwości szkoleniowych Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego 

w Żurominie. 

 Szkolenie z zakresu ograniczenia stosowanie antybiotyków w produkcji zwierzęcej.  
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 Szkolenie z prowadzenia ewidencji przychodów i rozchodów w gospodarstwie 

rolnym. 

 Szkolenie z zakresu stosowania ochrony roślin przy użyciu sprzętu naziemnego.  

6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Spółki Wodnej w Bieżuniu za rok 2024r. 

7. Plan pracy Gminnej Spółki Wodnej w Bieżuń na rok 2025r.  

8. Plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska na 2025r. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska za 

2024r. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński zapytał, czy członkowie Komisji chcieliby jakiś 

punkt wprowadzić. 

Nie wprowadzono zmian do porządku obrad. 

„Za” głosowało 5 członków Komisji, 1 członek Komisji „nieobecny” (p. Iwona Dymek). 

 

Ad pkt 2. 

Sprawa budowy magazynu płodów rolnych oraz pasz pochodzenia zwierzęcego 

w miejscowości Kocewo. 

 Możliwości odwołania od decyzji Starostwa Powiatowego w Żurominie. 

 

 Opinia Powiatowej Inspekcji Weterynarii w Żurominie w sprawie przenoszenia 

chorób wraz z transportem padłych zwierząt do magazynu zlokalizowanego 

w Kocewie.  

 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński poinformował, że chciał zapytać pani 

z weterynarii o budowę magazynu w Kocewie: czy będą przenoszone choroby z transportem, 

czy nie będą. Dodał, że jest to uciążliwość dla nas. Nadmienił, że złożona jest w tej sprawie 

petycja do starostwa i mieszkańcy sprzeciwiają się jej.  

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski zapytał, 

co to za uciążliwa inwestycja. Dodał, że jedni mówią, że nie bardzo uciążliwa i niech te 

miejsce będzie zagospodarowane, a drudzy chcą zablokować. 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński poinformował, że odbyło się spotkanie 

w Myślinie, na którym inwestor określił inwestycję, jako magazyn płodów rolnych 

pochodzenia zwierzęcego oraz pasz rolniczych.  Dodał, że ładnie jest to nazwane, a tak 

naprawdę ma to być magazyn padłych zwierząt. Wiadomo, że jest tu bardzo duże 

zagęszczenie produkcyjne, a wektor chorobowy będzie przewożony z różnych regionów 

Polski (będą to zwierzęta padłe). Przedstawił, jak to miałoby wyglądać. Uciążliwość będzie 

bardzo duża z tego względu, że sam transport będzie niósł za sobą zapach i choroby. Ponadto 

nastąpi spadek wartości działek otaczających tą inwestycję. W sąsiedztwie niej znajdują się: 

kurnik i chlewnia. 
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Radny p. Ryszard Gadomski powiedział, że inwestor zapewniał, że będzie zobligowany 

w ciągu 24h wywieźć to, co zostało przywiezione do magazynu, ale nie ma takiego przepisu, 

więc nie będzie musiał tego zrobić. Ponadto mówił, że jest duże zagęszczenie kurników 

i byłoby to miejsce gdzie zwożono by np. kury z ptasiej grypy, które transportowano by dalej, 

ale to jest niezgodne z przepisami, bo padła kura musi być wywożona bezpośrednio z kurnika, 

z którego jest odbierana do spalarni, nie ma miejsca przerzutowego. Dodał, że wszędzie, 

gdzie są takie magazyny, to jest wielka uciążliwość m.in. rozmnażanie się robactwa. 

Rozmawiał z osobą, która była powiatowym lekarzem weterynarii w dużej miejscowości i mu 

powiedziała, żeby bronić się przed tym, żeby to nie powstało. Nakreślił, co znajduje się 

w okolicy planowanej inwestycji. Nadmienił, że inwestor ma spalarnię. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski zapytał, 

co na to weterynaria. Odniósł się do bakutila w Radzanowie mówiąc, że było go czuć, a od 

20 lat, jak założono filtry i nowe technologie, to przy nim nie śmierdzi. 

Radna p. Małgorzata Czerwińska odpowiedziała, że śmierdzi. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski 

powiedział, że bakutil nie śmierdzi, tylko kurniki. 

Radny p. Ryszard Gadomski powiedział, że jeżeli inwestor zacznie swoją działalność, to my – 

jako rada, nie będziemy mieli wglądu, co tam faktycznie się dzieje. Z tego, co wie nawet 

inspekcja weterynaryjna będzie miała ograniczone możliwości. Bardzo często przy takich 

działalnościach jest odór. Tymi sprawami zajmuje się Ministerstwo Środowiska. Wie, że na 

takie interwencje niechętnie przyjeżdżają urzędnicy, żeby badać takie kwestie. Zwrócił się do 

p. burmistrza, żeby czynił wszelkie starania, żeby to zablokować, żeby tego się nie udało 

uruchomić. Wie, że to jest kolejna działalność gospodarcza, gdzie jest podatek – jakieś 

dochody, ale w tym wszystkim nie o to chodzi, żeby mieć mały zysk, a wielką uciążliwość. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski 

powiedział, że przez dwa lata był w komisji sejmowej tworzącej ustawę antyodorową i nic 

z tego nie wyszło. Dodał, że ci, co byli za chlewnią mówili, że przecież musi śmierdzieć, 

drudzy pytali, jak zmierzyć ten odór, jak kogoś ukarać. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że wczoraj był na spotkaniu 

zarządu kryzysowego w sprawie ptasiej grypy. Dodał, że rozmawiał z Powiatowym Lekarzem 

Weterynarii w Żurominie, która powiedziała, że petycja nie wpisuje się w jej zakres 

obowiązków, nie może na nią odpowiedzieć, bo przepisy jej do tego nie uprawniają. 

Nadmienił, że rozmawiał z p. Starostą, ale on tematu tak do końca nie znał, ponieważ 

prowadzone jest to przez wydział infrastruktury. 

Radny p. Ryszard Gadomski zapytał radnego p. Daniela Liszewskiego, czy wie coś od 

Przewodniczącego Rady Powiatu, czy coś mówił, czy poczynili jakieś działania. 

Radny p. Daniel Liszewski odpowiedział, że z tego, co wie to rozmawiał on z p. Starostą, ale 

na razie więcej informacji nie ma. 

 

Ad pkt 3. 

Zwalczanie wirusa zjadliwej grypy ptaków na terenie gminy.  

 Informacja na temat ilości zutylizowanych zwierząt w ognisku oraz gospodarstwach 

kontaktowych (strefa zagrożona). 
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 Ochrona produkcji przed wirusem zjadliwej grypy ptaków.  

 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że pierwsze ognisko zostało 

wykryte na fermie w m. Kobyla Łąka. Zdecydowano, że w promieniu 1,5km prewencyjnie 

będzie wybity drób. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski zapytał, 

ile kurników. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że nie wie. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski zapytał, 

u ilu producentów. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że u pięciu. Dodał, że na 

tą chwilę jest kolejne pięć, a dotyczy jednego producenta. Nadmienił, że teraz wyznaczono 

mniejszą strefę, ok. 1km. 

 

Ad pkt 4. 

Bioasekuracja, zwalczanie i zapobieganie chorobom zakaźnym bydła, drobiu i trzody 

chlewnej. 

 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński powiedział, że ten punkt dotyczy pryszczycy, 

która występuje u bydła. Poinformował, że są ogniska przy granicy z Niemcami i należy 

przestrzegać w gospodarstwach bioasekuracji. Dodał, że na szczęście na naszym rejonie tego 

nie ma. Nadmienił, że ASF nie ma i jesteśmy już w białej strefie. Zwrócił się, żeby 

poinformować mieszkańców, hodowców, żeby nie wpuszczali nikogo z zewnątrz do 

budynków. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski rozdał 

obecnym informacje o pryszczycy (w załączeniu do protokołu). 

Radna p. Katarzyna Kowalska zapytała, a co z lekarzem weterynarii, który z obory do obory 

przejeżdża. 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński odpowiedział, że powinna być zapewniona 

bioasekuracja, powinni przyjeżdżać w kombinezonie i mieć czyste buty. Dodał, że hodowcy 

powinni nad tym czuwać i nie powinni wpuszczać, jak jest w nieodpowiednim stroju. 

Radna p. Katarzyna Kowalska powiedziała, że lekarze w ogóle tego nie przestrzegają. 

 

Ad pkt 5. 

Przedstawienie możliwości szkoleniowych Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego 

w Żurominie. 

 Szkolenie z zakresu ograniczenia stosowanie antybiotyków w produkcji zwierzęcej.  

 Szkolenie z prowadzenia ewidencji przychodów i rozchodów w gospodarstwie 

rolnym. 

 Szkolenie z zakresu stosowania ochrony roślin przy użyciu sprzętu naziemnego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski 

powiedział, że pracuje w Ośrodku Doradztwa Rolniczego i jednocześnie jest 
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Przewodniczącym Mazowieckiej Izby Rolniczej. Dodał, że zarówno MIR jak i ODR zajmują 

się szkoleniem rolników. Ośrodek Doradztwa Rolniczego doradza rolnikom w różnych 

dziedzinach. Przedstawił informacje o szkoleniach (w załączeniu do protokołu). Dodał, że od 

20 lat był kierownikiem Powiatowego Ośrodka Doradztwa Rolniczego. W momencie 

przejścia, osiągnięcia wieku emerytalnego jest głównym doradcą rolniczym i zastępcą 

kierownika. Poinformował, że każdy rolnik musi posiadać szkolenie chemizacyjne, jeżeli 

chce wykonywać zabiegi ochrony roślin na swoich polach. Ten, kto miał 5 lat wcześniej takie 

szkolenie, to dziś trwa ono jeden dzień, natomiast dla początkujących dwa dni. Kończy się 

ono egzaminem: dwudniowe – 30 pytań, jednodniowe – 15 pytań. Szkolenie jest płatne. 

Nadmienił, że każdy rolnik powinien mieć dokumentację zabiegów ochrony roślin. Jest też 

wiele szkoleń bezpłatnych. W pierwszym kwartale w gminie Bieżuń odbędzie się szkolenie 

o płatnościach bezpośrednich, w drugim kwartale – Ekoschematy, dobrostan zwierząt, 

w trzecim kwartale – Zasady ochrony wód przed zanieczyszczeniami ze źródeł rolniczych, 

dyrektywa azotanowa i ramowa dyrektywa wodna, dyrektywa w sprawie, jakości wody pitnej, 

ramowa dyrektywa w sprawie strategii morskiej. Szkolenia odbywają się stacjonarnie 

i online. Dużo rolników pyta o szkolenie – Bezpieczeństwo i higiena pracy w gospodarstwie 

rolnym. Dotyczy ono rolników, którzy zatrudniają pracowników w swoim gospodarstwie. 

Przedstawił, jakie skutki ma nieprzestrzeganie przepisów pracowniczych. Oznajmił, że jest 

obowiązkowe szkolenie dla rolników, którzy ubiegają się o płatność dobrostanową za 2024r. 

Nieukończenie jego skutkuje nałożeniem na rolnika kary w wysokości 30% płatności 

dobrostanowej. Jest ono dostępne na stronie internetowej MODR. 

Nakreślił przebieg szkolenia online. 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński zapytał, kogo obowiązuje to szkolenie, czy 

wszystkich rolników, czy jakąś konkretną grupę rolników. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski 

odpowiedział, że tych, którzy mają dobrostan – wszystko, co związane jest ze zwierzętami. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor dodał, że ten, co zaznaczył dobrostan 

w płatności, to jest zobowiązany przejść takie szkolenie i dołączyć dokument z jego 

ukończenia. 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński zapytał, czy w najbliższym czasie będzie 

szkolenie chemizacyjne. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski 

odpowiedział, że co roku szkolenia są robione od marca do maja, nieraz do czerwca. Termin 

zostanie ustalony na początku lutego. Poinformował, że jest przewodniczącym Rady Rynku 

Pracy, do której ostatnio dołączył p. burmistrz. Nakreślił sprawę bezrobocia w powiecie 

żuromińskim. 

Radny p. Ryszard Gadomski zapytał, czy rolnicy dostają informację o tych szkoleniach. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski 

odpowiedział, że jest to szeroka informacja. Przedstawił, jak to wygląda w Żurominie. 

Radny p. Ryszard Gadomski powiedział, że nie każdy rolnik siedzi przy komputerze 

i korzysta z facebooka. Dodał, że najlepszą formą przekazu byli zawsze sołtysi. Zwrócił się 

do Komisji z propozycją, żeby te informacje szły do sołtysów. 
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Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski 

odpowiedział, że bardzo słusznie, tylko niektórzy dostaną i tego nie ruszą. 

Radna p. Katarzyna Kowalska powiedziała, że każdy rolnik, gospodarz ma swojego doradcę 

rolniczego, który go informuje. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski 

przekazał informację o stosowaniu antybiotyków. Poinformował, że Fundacja Młodzieży 

Wiejskiej organizuje wypoczynek dzieci rolników w Zakopanym (przekazał plakat 

informacyjny, w załączeniu do protokołu).  

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński zapytał p. burmistrza, czy można zwiększyć 

przepływ informacji między MODR zamieszczając wiadomości na stronie urzędowej.  

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że nie ma problemu. 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński zaproponował, że można zrobić odnośnik – 

szkolenia dla rolników. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że takie informacje 

pojawiają się w aktualnościach. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski 

poinformował, że jest wydawany miesięcznik „Wieś Mazowiecka”, w której na bieżąco są 

umieszczane wszystkie rolnicze sprawy. Zachęcał do jego prenumeraty. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor poinformował, że na stronie jest 

informacja o corocznej aktualizacji ilości posiadanego azbestu na nieruchomościach. Dodał, 

że wynika to z ustawy i dotyczy sytuacji, gdzie zutylizowano azbest. Przybliżył sprawę. 

Radna p. Katarzyna Kowalska powiedziała, że ponad dwa lata temu złożyła do gminy 

o odbiór i nie ma jeszcze odebranego. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że nie wie dlaczego. 

Dodał, że z 2023r. został odebrany, natomiast na paletach jest jeszcze z 2024r. Nadmienił, że 

znowu będzie składany wniosek. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski 

poinformował, że powstają Komisje suszowe. Przedstawił informację ze szkolenia, w którym 

uczestniczył. Dodał, że w ostatnich latach składane były wnioski przez aplikację. 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński dopytał, czy będzie oceniała Komisja, czy 

aplikacja. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski 

odpowiedział, że na podstawie aplikacji. Dodał, że oglądał sesję, na której p. burmistrz 

dziękował p. Piotrowi Karpińskiemu za pomoc dla powodzian.  Nadmienił, że bardzo szeroko 

z nim współpracował. Także złożył podziękowania p. Piotrowi Karpińskiemu w imieniu 

PMIR i MODR. 

Dyskutowano o pomocy suszowej. 

Ad pkt 6. 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Spółki Wodnej w Bieżuniu za rok 2024r. 

 

Przedstawiciel Gminnej Spółki Wodnej w Bieżuniu p. Ryszard Łubiński przedstawił 

sprawozdanie Gminnej Spółki Wodnej za 2024r.: 
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- otrzymane dotacje: 23 tys. zł z Urzędu Wojewódzkiego i 45 tys. zł z Sejmiku Województwa 

Mazowieckiego; 

- 62 tys. zł składki rolników; 

- Gminna Spółka Wodna w Bieżuniu posiada sprzęt za 270 tys. zł (ciągnik, kosy, dwie 

kosiarki ciągnikowe, piły); 

- wykoszono 37 km za kwotę 60 tys. zł (obręb Dąbrówki i Stanisławowo – 3100m, Mak – 

1750m, Karniszyn-Parcele, Myślin, Kobyla Łąka, Zgliczyn Pobodzy); 

- wykonano dwa przepusty; 

- wyremontowano dwa przepusty na drodze gminnej na Dąbrówkach (zlecenie od 

p. burmistrza); 

- wykonano odmulanie za 22.800,00 zł w miejscowościach: Wieluń-Zalesie, Kobyla Łąka, 

Mak, Dąbrówki, Stanisławowo; 

- zatrudniono do wykonywania w/w prac trzech pracowników; 

- przedstawił stawki wynagrodzenia za poszczególne prace; 

- wycięto krzaki w miejscowościach: Pozga, Dąbrówki, Mak, Kobyla Łąka, Wielewo, 

Dźwierzno. 

Ad pkt 7. 

Plan pracy Gminnej Spółki Wodnej w Bieżuń na rok 2025r. 

 

Przedstawiciel Gminnej Spółki Wodnej w Bieżuniu p. Ryszard Łubiński przedstawił plan 

pracy na 2025r.: 

- dochody – 145.716,44 zł, w tym dotacja z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego – 

23 tys. zł, Zarządzanie Kryzysowe – 3 tys. zł, Urząd Marszałkowski WM – 45 tys. zł, składki 

członkowskie – 67 tys. zł (w tym roku podwyżka składki o 5 zł); inne środki – Urząd Miasta 

i Gminy Bieżuń za odśnieżanie (w zeszłym roku było 4 tys. zł); 

- wydatki: konserwacja urządzeń melioracyjnych – odmulanie, wykaszanie, budowanie 

przepustów i wycinanie krzaków – 87.600,00 zł; usuwanie awarii drenarskich – 5 tys. zł; 

wynagrodzenia, delegacje i ZUS – 20 tys. zł; prowizje bankowe – 1 tys. zł; zakup materiałów 

biurowych – 1 tys. zł; olej, paliwo do pił, wykaszarki i ciągnika, części zamienne – 22 tys. zł; 

ryczałt dla przewodniczącego 2.400,00 zł; ubezpieczenie ciągnika – 1.500,00 zł;  

- zaprosił obecnych na Walne Zgromadzenie Delegatów, które odbędzie się 29.01.2025r. 

o godz. 9:00. 

Przewodniczący Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski 

powiedział, że Gminna Spółka Wodna istnieje dzięki takiemu człowiekowi jak p. Ryszard 

Łubiński. Nakreślił, jaką pracę on wykonuje. Pogratulował mu. Wracając do sprawy pomocy 

dla powodzian powiedział, że radni z Bieżunia złożyli się na paliwo. Dodał, że gminy nie dały 

pieniędzy tj. wójtowie, burmistrzowie, włącznie z naszym Bieżuniem. Nadmienił, że dał tylko 

wójt z Lutocina. Podziękował radnym w imieniu powodzian. 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński zapytał, jak wygląda przebieg wstąpienia 

mieszkańców do Gminnej Spółki Wodnej, czy warto ich motywować, czy nie są do 

przekonania. 
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Przedstawiciel Gminnej Spółki Wodnej w Bieżuniu p. Ryszard Łubiński odpowiedział, że to 

oni powinni uznać, czy jest im potrzeba, czy nie. Przedstawił, jak wyglądała sprawa 

wstąpienia w Karniszynie. Dodał, że trzeba złożyć deklarację. 

Radny p. Ryszard Gadomski zapytał, czy musi należeć 70% mieszkańców danej 

miejscowości. 

Przedstawiciel Gminnej Spółki Wodnej w Bieżuniu p. Ryszard Łubiński odpowiedział, że nie 

musi.  

Radny p. Ryszard Gadomski dopytał, o minimum, co musiałoby należeć, żeby robić na tym 

terenie. 

Przedstawiciel Gminnej Spółki Wodnej w Bieżuniu p. Ryszard Łubiński odpowiedział, żeby 

starać się, żeby wszyscy przystąpili, albo w ogóle.  

Dyskutowano o przystąpieniu do GSW, kosztach prac i ich planowaniu w odniesieniu do 

ilości członków z danego terenu. 

Ad pkt 8. 

Plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska na 2025r. 

 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński przedstawił plan pracy Komisji na 2025r. 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński zapytał, czy są zastrzeżenia, czy może ktoś 

z Komisji chciałby wprowadzić jakiś punkt. 

Nie było zastrzeżeń. Nie wprowadzono zmian. 

Przewodniczący Komisji p. Piotr Karpiński zapytał, czy wszyscy członkowie Komisji są za 

takim planem pracy na przyszły rok. 

„Za” głosowało 5 członków Komisji, 1 członek Komisji „nieobecny” (p. Iwona Dymek). 

W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr 1/2025 Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 27 stycznia 2025 roku w sprawie planu pracy 

Komisji na rok 2025. 

Ad pkt 9. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska za 2024r. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska p. Piotr Karpiński 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

za 2024r.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska p. Piotr Karpiński 

przeprowadził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rolnictwa, 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska za 2024 rok. 

„Za” jego przyjęciem głosowało 5 członków Komisji, 1 członek Komisji „nieobecny” 

(p. Iwona Dymek). 
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Ad pkt 10. 

Wolne wnioski i informacje. 

Nie było. 

Ad pkt 11. 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godz. 14:30 Przewodniczący Komisji Rolnictwa, 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Piotr Karpiński zamknął posiedzenie. 

 

Do protokołu załącza się:  

 listę obecności,  

 usprawiedliwienie nieobecności, 

 Uchwałę Nr 1/2025 Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Bieżuniu z dnia 27 stycznia 2025 roku w sprawie planu pracy Komisji na 

rok 2025; 

 sprawozdania z działalności Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska za 

2024 rok; 

 komunikat o obowiązkowym szkoleniu dla rolników ubiegających się o płatność 

dobrostanową za 2024r.; 

 plakat – Zimowiska 2025; 

 informację o pryszczycy. 

 

 

 

Protokołowała:  

Izabela Sztybor 

 

               Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

 

                   /-/ Piotr Karpiński 

 

 


